

## EB-5 绿卡常见问题 (常见问题解答)



如需更多信息:

### ELIOT NORMAN 律师

合伙人 - 国际

直拨电话: 804.420.6482

Skype: eliot.norman48

enorman@williamsmullen.com

<http://www.linkedin.com/in/businessimmigrationlawyer>

### PATRICK O. GOTTSCHALK

合伙人兼主席, 经济事务

开发团队

直拨电话: 804.420.6425

pgottschalk@williamsmullen.com

### FAQ # 1

#### What is the EB-5 Green Card?

- > Proof of permanent resident status in the United States
- > USCIS: "It is based upon three main elements:
  - 1) the immigrant's investment of capital,
  - 2) in a new commercial enterprise,
  - 3) that creates jobs."

### FAQ # 2

#### What are the capital investment requirements to obtain the EB-5 Green Card?

- > The amount: \$500,000 for an investment in a rural area or area of high unemployment (TEA)
- > Investor must contribute capital that is "at risk" with a "hope of a return on the investment, to help create U.S. jobs"
- > No guarantee of the rate of return or the return of the investment is allowed
- > Capital must have been obtained by lawful means

### FAQ # 3

#### How Many Jobs Must be Created?

- > To obtain Eb-5 Green Cards, the new commercial enterprise must create at least 10 full-time jobs per EB-5 investor.
- > Example: if 25 persons each make an EB-5 investment of \$500,000, the new commercial enterprise must create at least 250 jobs.

### FAQ # 4

#### What is a Regional Center?

- > Regional center means "any economic unit, public or private, which is involved with the promotion of economic growth, including ...job creation" in a geographical region of the United States

### 常见问题 # 1

#### 什么是 EB-5 绿卡?

- > 美国永久居民身份的证明
- > USCIS: "这以三个主要元素为基础:
  - 1) 移民的资本投资,
  - 2) 投向新的商业企业,
  - 3) 并创造工作岗位。

### 常见问题 # 2

#### 为获得 EB-5 绿卡有何资本投资要求?

- > 金额: 向农村地区或高失业率地区 (TEA) 投资 500,000 美元
- > 投资者必须抱着"获得投资回报的希望"投入"风险"资本, "帮助创造美国工作岗位"
- > 无法保证回报率或允许获得投资回报
- > 资本必须通过合法手段获得

### 常见问题 # 3

#### 必须创造多少个工作岗位?

- > 为获得 Eb-5 绿卡, 每名 EB-5 投资者必须通过新的商业企业创造至少 10 个全职工作岗位。
- > 例如: 如果有 25 人, 每人做出 500,000 美元的 EB-5 投资, 则新商业企业必须创造至少 250 个工作岗位。

### 常见问题 # 4

#### 什么是区域中心 (Regional Center)?

- > 区域中心指在美国的一个地理区域内"参与促进经济增长 (包括……创造工作岗位) 的任何公营或私营经济单位"

## FAQ # 5

### Why Invest in a Commercial Enterprise Associated with a EB-5 Regional Center?

- > It allows both **direct and indirect** full-time jobs to be counted towards the job creation requirements of 10 jobs per investor
- > **Direct** jobs are held by the employees of the enterprise.
- > **Indirect** jobs are those that are held outside of the new commercial enterprise but are created as a result of the new commercial enterprise. For example, indirect jobs can include, but are not limited to, those held by employees of the producers of materials, equipment, or services used by the new commercial enterprise.

## FAQ # 6

### How can my company benefit from the EB-5 Green Card Program?

- > Your company can establish a new U.S. company that is within the geographical region of a Regional Center
- > Family, friends and other Chinese nationals can each invest \$500,000 in a U.S. Limited Partnership that will invest in your U.S. company.
- > This way your U.S. company can raise money at a low interest rate to finance its business expansion.
- > In turn, Chinese investors can obtain EB-5 Green Cards as long as at least 10 direct and indirect jobs per investor are created by your new U.S. company.

## FAQ # 7

### Who is eligible to receive EB-5 Green Cards?

- > The investor
- > His/Her spouse
- > Unmarried children under 21 as of the date of filing of the first step (I-526) in the EB-5 Green Card process.

## FAQ # 8

### Can the investor apply to stay in China after obtaining an EB-5 Green Card?

- > Yes. The investor can apply for a Travel Document (Reentry Permit) and use it to help stay in China for 2 years, with the possibility of obtaining additional travel documents to stay in China for up to a total of 5-6 years.



## 常见问题 # 5

### 为何投资于与 EB-5 区域中心相关的商业企业？

- > 通过这种方式，可以将**直接和间接**全职工作岗位计入每名投资者创造 10 个工作岗位的要求
- > **直接**工作岗位由企业的职工占有。
- > **间接**工作岗位由新商业企业以外的人士占有，但因新商业企业而创造。例如，间接工作岗位可以包括但不限于，新商业企业使用的材料、设备或服务生产商的员工占有的岗位。

## 常见问题 # 6

### 我的公司如何受益于 EB-5 绿卡计划？

- > 贵公司可以在区域中心的地理区域内设立一家新的美国公司
- > 家人、朋友或其他人士可每人向投资于您的美国公司的美国有限合伙企业投资 500,000 美元。
- > 通过这种方式，您的美国公司可以按低利率筹集资金，用于资助业务扩展。
- > 反过来，中国或其他外国投资者可以获得 EB-5 绿卡，前提是每名投资者通过您的新美国公司创造至少 10 个直接和间接工作岗位。

## 常见问题 # 7

### 谁有资格获得 EB-5 绿卡？

- > 投资者
- > 其配偶
- > 截至在 EB-5 绿卡流程中提交第一步 (I-526) 之日未满 21 岁的未婚子女。

## 常见问题 # 8

### 投资者在获得 EB-5 绿卡后是否可以申请留在中国？

- > 可以。投资者可以申请旅行证件 (Travel Document) (回美证 (Reentry Permit))，并用它协助其逗留中国 2 年，如获得额外旅行证件，可以共留在中国最多 5-6 年时间。

